
 
 

Referat skolebestyrelsesmøde 12. oktober 2022 

 
Deltagere ved mødet:  
Ane Stockmarr (Formand), Stine Magnussen (Næstformand), Tine Dahl Halkjær, Claus Roholt, Bente 
Karkov, Christina Wanscher, Frida Kildegaard, Lars Peter, Karen Louise Reeh, Thomas Graven, 
Helle Hjorth og Kåre Mortensen 
 
Afbud: Yeliz Jakobsen, Anne Festersen 
 
Fraværende: 
 
Referent: Kåre Mortensen 
 

Punkt: Punkt fremsendt 
af: 

Referat/Beslutning: 

1. Godkendelse af 
dagsorden, ordstyrer og 
evt. bemærkninger til 
referat fra seneste møde   

 
Ordstyrer: Helle Hjorth 
 
Referat fra sidst godkendt 
Dagsorden godkendt 
   

2. Bestyrelsen 
  

  Bestyrelsen klar til aftenarrangement 
torsdag aften. ”Drik en kop kaffe med den 
nye skolebestyrelse” 
Alle hjælper til i videst muligt omfang, så 
alle kan komme med rundt med deres 
egne børn. 
 
Det besluttes at suppleanter er med på 
bestyrelsens mailtråde.  

 
3. Nyt fra eleverne 
  

 
Intet nyt siden sidst. 
 
Skolebestyrelsen vil gerne have 
tilbagemeldinger fra elevrådet, som de 
gerne vil have skolebestyrelsen til at tage 
op. 
  

 
4. Nyt fra 
medarbejderne 
  

 
Få tilbagemeldinger om frysende SFO-
medarbejderne ifbm. nedsat varme på 
skolen. 
 
Der har været flere tilbagemeldinger fra 
lærere der fryser i forberedelseslokalerne 
ifbm. nedsat varme på skolen. 
Der vil blive målt på temperaturen. 
 



Nogle medarbejdere har et ønske om en 
pause i udviklingsprojekter. 
  

 
5. Nyt fra ledelsen, 
herunder bl.a. budgetopfølgning 
  

 
 
KM: Gennemgang budgetopfølgning 
Vi budgetterer lige nu med budget, der 
ved året afslutning vil være tæt på at gå i 
nul. 
Der vil blive overført et større beløb til 
kommende budgetår, men det er Projekt-
/Erasmusmidler der skal bruges i 
forbindelse med internationalt 
samarbejde, hvor de største udgifter 
kommer i det nye budgetår. 
 
HH: Der har været informationsmøde for 
kommende F-SFO. Der er 69 mulige børn 
i distriktet. Vi forventer derfor 2 klasser på 
årgangen. 
Der vil komme et velkomstarrangement. 
Vi har besøg fra børnehusene i distriktet. 
F-SFO har været i det nye SFO-hus og 
skal fortsat være der. 
F-SFO børnene får flere relationer til de 
andre børn og de voksne i SFO, efter de 
er sammen i SFO om eftermiddagen. 
 
I fredags var der rundgang på skolen 
ifbm. Velfærdens Fundament. 
 
Vi vælger at finansiere skærme i 
klasserne i eget budget. Vi har fået et 
tilbud på en leasingaftale. 
 
KM: Tilbagemelding ifbm. 
elevmiljørepræsentant. 
Arbejdet ligger lige nu i Odense Fælles 
Elevråd (OFE) 
  

• Orientering om og 
gennemgang af 
skoleplanen – særligt 
oversigten over 
pædagogiske indsatser. 

• Orientering om valg af 
tema i forbindelse med 
Mangfoldige 
læringsmiljøer. 

HH HH: Gennemgang af de pædagogiske 
indsatser i skoleplanen. 
 
Ønske om ny gennemgang i foråret 2023, 
når den nye plan er klar til skoleåret 
2023-24. 
 
Bestyrelsen havde nedslag på ny indsats  
”Det egentlige”: 
Udvikling af vores teammøder med 
brugen af ”den didaktiske trekant – 
inspiration til den didaktiske samtale”. 
 
Skolebestyrelsen opfordrer til, at der 
bliver lavet en oversigt over 
indsatsområder på skolens hjemmeside 
(HH). 



 
Skolen har valgt tema ifbm. projektet 
”Mangfoldige Læringsmiljøer” 
Efter samtaler med elever, medarbejdere 
og sparring med andre ledelsesteam har 
ledelsen valgt temaet: 
”Deltagelsesmuligheder for alle” 
  

 

• Endelig godkendelse af 
forretningsorden og 
vedtægter. 

Ane Forretningsorden godkendt 
 
KM lægger dokument ud i 
skolebestyrelsens fællesdrev for resten af 
skoleåret, hvor bestyrelsesmedlemmer 
kan foreslå punkter til skolebestyrelsens 
dagsordner.  

 
6. Punkter til næste 
møde 
  

 
Årshjul for skolebestyrelsens arbejde 
Medarbejder trivselsmåling 

 
7. Evt.  
  

 
Der blev spurgt ind til politikken omkring 
elev-låne computere. Hvordan forholder 
skolen sig, når en computer er gået i 
stykker.  

 


